
                                                                                                                                                                                                                                                               

 
 
 
 
                                                P r o t o k ó ł   Nr I/06 

 
 
 
s e s j i  Rady    Miasta Działdowo, zwołanej   postanowieniem    Komisarza Wyborczego 

w Elblągu z dnia 29 listopada 2006r. 

odbytej   w dniu   6 grudnia 2006 roku    w sali konferencyjnej  Urzędu Miasta, w zamku  

pod przewodnictwem  pana Mieczysława FAFIŃSKIEGO – Radnego Seniora i pani 

Teresy BARTKOWSKIEJ – Przewodniczącej Rady Miasta. 

 
 
 
        Sesja trwała w   godz. 1300 – 1500. 

 
        Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób, w sesji zgodnie z załączaną  listą obecności 

uczestniczyło  18  radnych.  

 
 
Spoza Rady w sesji uczestniczyli : 

 
Pan Ryszard DUCHNA                                             - Burmistrz miasta   

Pan Bronisław MAZURKIEWICZ                          - Burmistrz elekt  

Pani Teresa NOWAKOWSKA                                 - Z-ca burmistrza  

Pan Marian JANICKI                                               - Starosta Działdowski, Burmistrz  
                                                                                        I i II kadencji Rady         

Pan  Ryszard DUDA                                                   - Burmistrz I kadencji Rady 

Pan Leszek STRUZIŃSKI                                         - Burmistrz III kadencji Rady  

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA   -  Skarbnik miasta 

Pan Mirosław ANTOSZEWSKI                               - Radca prawny Urzędu  

Pan Sławomir KSIĘŻOPOLSKI                              - Naczelnik Wydz. Organizacyjnego 

Przewodniczący zarządów osiedli   –    zgodnie z załączoną lista obecności  

Przeszło 30 mieszkańców Działdowa  

Przedstawiciele telewizji i prasy lokalnej 
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Przebieg sesji  

 
Pkt 1 

 
        Pan Mieczysław FAFIŃSKI –Radny Senior otworzył I sesję Rady Miasta Działdowo, 

stwierdził prawomocność obrad, a następnie przywitał radnych i wszystkich pozostałych 

uczestników sesji.   

 

       
Pkt 2 

 
        Pan Mieczysław FAFIŃSKI – radny Senior przekazał, że zgodnie z art. 23 a ust. 1 

ustawy o samorządzie gminnym – przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni 

składają  ślubowanie. Po  czy  poprosił  najmłodszego radnego pana Zbigniewa KOCIELĘ 

o odczytanie roty ślubowania  i przeprowadzenie ślubowania. 

i 

Pan Zbigniew KOCIELA – odczytał rotę ślubowania, po czym kolejno wyczytywał radnych 

z listy obecności, którzy wypowiadając słowo „ślubuję”, a zdecydowana większość radnych  

dodała „Tak mi dopomóż Bóg” – ślubowali „ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 

Polskiej, ślubuje uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, 

mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców” . 

 
 
        Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku dziennego – Rada na wniosek 

prowadzącego obrady -  18 głosami „za”, tj. jednomyślnie  powołała radnego pana Zbigniewa 

KOCIELĘ na sekretarza obrad.  

 

Pkt 3 

 
        Przyjęcie porządku obrad : 

 
Radny Senior pan Mieczysław FAFIŃSKI – odnosząc się do porządku obrad, ustalonego 

przez  Komisarza  Wyborczego  w  Elblągu – zwrócił się o zmianę punktu 6 z „wybór 

Zastępcy Przewodniczący Rady i podjęcie uchwały w tym przedmiocie” na – „ Wybór 

Wiceprzewodniczących Rady i podjęcie uchwały w tym przedmiocie”. 

 

        Rada 18 głosami „za” , tj. jednomyślnie zmieniła brzmienie punktu 6. 
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a dalej : 

 
Rada pani Elżbieta KONARZEWSKA –   złożyła  wniosek  o  ujęcie  w  porządku   obrad 

2 dodatkowych punktów dotyczących : 

- podjęcia 3 uchwał w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego, 
 
- sprawozdania Burmistrza o stanie gminy.  

 
Radny pan Marian ODACHOWSKI – wniósł o włączenie do porządku sesji punktu – 

zapytania i wolne wnioski. 

 
natomiast 

 
Pan radny Bogdan KASZUBSKI – poinformował, że w rozmowie telefonicznej dowiedział 

się od Komisarza Wyborczego w Elblągu, że porządek naszej sesji jest narzucony i nie mamy 

prawa nic w nim z zmieniać -  i w związku z tym  zapytał radcę prawnego-  czy jest 

możliwość zmiany porządku ? Czy jej nie ma?  

 
a 
 
Pan Mirosław ANTOSZEWSKI –   Radca   prawny    wyjaśnił,    że     zgodnie  z    ustawą 

o samorządzie gminnym rada ma prawo wprowadzać poprawki do porządku obrad 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. Przepisy szczególne są zawarte 

jedynie w przypadku zwołania sesji w trybie pilnym, albo na wniosek ¼ ustawowego składu 

rady, lub na wniosek burmistrza i wówczas mamy do czynienia  z sytuacją, że zmiany mogą 

być wprowadzone po uzyskaniu zgody wnioskującego o zwołanie sesji.   

W tym przypadku – kontynuował – ja  nie znajduję żadnego przepisu szczególnego, który 

mówiłby o tym, ażeby sesja zwoływana przez komisarza wyborczego wymagała  jakiegoś  

szczególnego  trybu  bądź  wprowadzałaby  zakaz  zmian w porządku obrad.  

Niestety – mówił dalej - nie jestem w stanie odnieść się, do przytoczonego stwierdzenia 

komisarza, że porządek jest narzucony i nie podając żadnego przepisu - uznaje 

niedopuszczalność zmian –  ja  takiego przepisu nie znajduję – przekazał radca prawny.  

 

        Po tych wyjaśnieniach Rada w trzech odrębnych głosowaniach, w każdym 18 glosami 

”za”, tj. jednomyślnie  wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku sesji dodatkowo 

zgłoszonych punktów, po czym przystąpiła do dalszej realizacji porządku dziennego, w 

brzmieniu :  

 

4. Powołanie komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowań. 
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5. Wybór Przewodniczącego Rady i podjęcie uchwały w tym przedmiocie.  

6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady i podjęcie uchwały w tym przedmiocie.  

7. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza. 

8. Podjęcie 3 uchwał w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego. 

9. Sprawozdanie Burmistrza o stanie gminy. 

10. Zapytania i wolne wnioski.  

11. Zamknięcie sesji. 

 

Ad pkt 4 

 
        17 glosami ”za”, przy 1 glosie „wstrzymującym się” Rada powołała Komisję skrutacyjną 

do  przeprowadzenia  głosowań  tajnych  w składzie :  radny p. Arkadiusz SMOLICZ, radny 

p. Zenon WOJNAROWSKI i radny p. Marian ODACHOWSKI.  

 

Ad pkt 5 

 

        Wybór Przewodniczącego Rady i podjęcie uchwały w tym przedmiocie : 

 

Radny Senior pan Mieczysław FAFIŃSKI – zwrócił się do radnych o zgłaszanie 

kandydatów na Przewodniczącego Rady 

 
Radny pan Zenon WOJNAROWSKI  - zgłosił radną panią Teresę BARTKOWSKĄ. 

 

Radna pani Wanda MILEWSKA – zgłosił radnego pana Michała Henryka STRUZIKA. 

 

        Radni p. Bartkowska i p. Struzik wyrazili zgodę na kandydowanie.  

 
        Ponieważ nie było więcej zgłoszeń  - Rada 18 głosami „za”, tj. jednomyślnie zamknęła 

listę kandydatów  na Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo.  

 
        Następnie   przystąpiono   do   przyjęcia  regulaminu głosowania.  Projekt   regulaminu 

w wersji uchwalonej przez Radę poprzedniej kadencji radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych.  A w dyskusji : 
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Radny pan Marian ODACHOWSKI -  zgłosił poprawkę do przedostatniego zdania 

projektu -  proponując zastąpienie zapisu „ w przypadku uzyskania przez kandydatów równej 

ilości głosów, głosowanie powtarza się „ – zapisem „ w przypadku nie uzyskania przez 

kandydata lub kandydatów wymaganej ilości głosów, głosowanie powtarza się”. 

 

        Rada 15 głosami „ za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” uwzględniła tę poprawkę, 

po czym 18 głosami „za” przyjęła regulamin głosowania na Przewodniczącego Rady Miasta 

w brzmieniu :  

                                                                                                   
         Wybór następuje bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady Miasta Działdowo  , w głosowaniu tajnym. 

        Za głos ważny uznaje się ten, jeśli na karcie do głosowania pozostanie nie skreślone 

jedno nazwisko. 

        Głosem ważnym bez dokonania wyboru, jest taki głos, jeśli na karcie do głosowania 

skreślono wszystkie nazwiska. 

        Głosem nieważnym jest ten,  jeżeli na karcie do głosowania pozostawiono bez skreślenia 

więcej niż jedno nazwisko. 

        W przypadku nie uzyskania przez kandydata lub kandydatów wymaganej ilości głosów, 

głosowanie powtarza się. 

        Po dwukrotnym głosowaniu, nie przynoszącym rozstrzygnięcia, następuje zgłaszanie 

nowych kandydatów na przewodniczącego Rady Miasta. 
 

 
        Po czym pan FAFIŃSKI zwrócił się do Komisji skrutacyjnej o ukonstytuowanie, 

przygotowanie kart do głosowania i przeprowadzenie głosowania.  

 

        Po przygotowaniu przez Komisję kart, jej  przewodniczący pan Marian 

ODACHOWSKI objaśnił sposób glosowania. Komisja przeprowadziła głosowanie, a po 

ustaleniu jego wyników pan Marian OADCHOWSKI odczytał protokół z wyboru 

Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo( w załączeniu), zgodnie z którym: 

Pani Teresa BARTKOWSKA  otrzymała 11 głosów 

Pan Michał Henryk STRUZUK  uzyskał 7 głosów . 

 

        W  związku  z  powyższymi wynikami wyboru Radny Senior odczytał projekt uchwały 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo , a Rada 17 głosami ”za”, przy 

1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 
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                                       U c h w a ł ę   Nr I/1/06 

 
którą stwierdziła wybór radnej pani Teresy BARTKOWSKIEJ na Przewodniczącą Rady 

Miasta Działdowo. 

 

Radny  Senior   pan  Mieczysław FAFIŃSKI –  pogratulował  pani  Bartkowskiej   wyboru 

i przekazał jej dalsze prowadzenie obrad.  

a 

Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca Rady Miasta obejmując prowadzenie sesji 

bardzo serdecznie podziękowała za okazane jej zaufanie. I sesja Rady Miasta Działdowo – 

mówiła – wybrała mnie na Przewodniczącą tej Rady  i z tego miejsca mogę tylko obiecać, że 

nie zawiodę, że będę starała się godnie reprezentować Radę, że będę starała się scalać i 

pracować na rzecz naszego miasta. Są wśród nas radni, których społeczeństwo obdarzyło 

swoim zaufaniem już po raz kolejny. Są również radni, którzy pierwszy raz  otrzymali ten 

mandat i podjęli się sprawować tak odpowiedzialna funkcję. Obowiązkiem rady – 

kontynuowała jest działanie na rzecz zaspokajania zbiorowych potrzeb mieszkańców naszego 

miasta w bardzo szerokim zakresie. Przyjęliśmy na siebie odpowiedzialność  za rozwój 

naszego miasta i każdy  z nas ma w tej chwili dużo zapału. Mam nadzieję – powiedziała – że 

ten zapał nie wygaśnie do końca kadencji. Ja, ze swej strony chciałam Państwu przekazać to, 

co już wszyscy wiemy, że Rada to nie jest poszczególny radny – to jest kolektyw, który jest 

władny wtedy, kiedy  w  większości  podejmuje  uchwały,  kiedy w większości współpracuje 

z burmistrzem , z zastępcami i pracownikami. Mam na taką współpracę ogromną nadzieję i 

liczę, że będzie się ona układała. Po czym Przewodnicząca podziękowała radnemu panu 

Mieczysławowi Fafińskiemu za sprawne prowadzenie sesji.  

 

Ad pkt 6  

 

        Wybór Wiceprzewodniczących Rady i podjęcie uchwały w tym przedmiocie : 

 

Pani Teresa BARTKOWSKA– Przewodnicząca RM zwrócił się o zgłaszanie kandydatów 

na Wiceprzewodniczących Przewodniczącego Rady 

 
 
 
Radna pani Teresa OLSZEWSKA  - zgłosiła panią Elżbietę KONARZEWSKĄ – pani 

Konarzewska wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Radny pan Bogdan KASZUBSKI– zgłosił radnego pana Michała Henryka STRUZIKA – 

pan Struzik nie wyraził zgody na kandydowanie.  

 
 
Radny pan Krzysztof JEDAMSKI – zgłosił pana Marka DWÓRZNIKA, który wyraził 

zgodę na kandydowanie. 

 
 
Radna pani Wanda MILEWSKA  - zgłosiła pana Andrzeja TESSARA - pan Tessar 

wyraził zgodę na kandydowanie.  

 
         Nie było więcej zgłoszeń  i Rada jednomyślnie, tj. 18 głosami „za” zamknęła listę 

kandydatów  na Wiceprzewodniczących Rady Miasta Działdowo. 

   
Następnie Rada bez uwag – 18 głosami „za” przyjęła regulamin głosowania na   
Wiceprzewodniczących Rady, w  wersji uchwalonej prze Radę poprzedniej kadencji, tj. :   

 

     Wybór następuje bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu Rady Miasta Działdowo, w głosowaniu tajnym. 

        Za głos ważny uznaje się ten, jeśli na karcie do głosowania pozostanie  nie skreślonych 

tyle nazwisk, ilu wiceprzewodniczących ma być  wybranych, czyli  -zgodnie z § 1 Uchwały  Nr 

I/3/92 Rady Miejskiej w Działdowie  -  2. 

        Skreślenie wszystkich nazwisk – oznacza głos ważny bez dokonania wyboru. 
         Głosem nieważnym jest ten, jeżeli na karcie do głosowania pozostawiono bez skreślenia 

więcej niż  2 nazwiska ( zapis ten winien być skreślony z projektu regulaminu, jeżeli będzie 

tylko 2 kandydatów).   

        Za wybranych uznaje się tych kandydatów, którzy uzyskają bezwzględną większość 

głosów. 

        Jeżeli kandydat lub kandydaci nie uzyskają wymaganej liczby głosów, głosowanie należy 

powtórzyć.  
        Po dwukrotnym głosowaniu nie przynoszącym rozstrzygnięcia, następuje zgłaszanie 

nowych kandydatów.  

 

        Powołana  wcześniej Komisja skrutacyjna po przygotowaniu kart objaśniła sposób 

głosowania, przeprowadziła głosowanie, a po ustaleniu jego wyników  
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Przewodniczący Komisji pan Marian ODACHOWSKI – odczytał Protokół Komisji 

Skrutacyjnej z wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miasta Działdowo , z którego wynikało 

m.in., że : 

Pan Marek DWÓRZNIK otrzymał 10 głosów 

Pani Elżbieta KONARZEWSKA uzyskała 18 głosów 

Na pan Andrzeja TESSARA głosowało 8 radnych.  

 

        A Rada podjętą 18 głosami „za”, tj. jednomyślnie 

 
                                       U c h w a ł ą   Nr I/2/06 

 
stwierdziła, że w wyniku głosowania tajnego dokonano wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Miasta Działdowo, którymi zostali radni : pan Marek DWÓRZNIK i pani Elżbieta 

KONARZEWSKA.  

 

Ad pkt 7 

 

             Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Burmistrza: 
 
Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca Rady Miasta stwierdziła, że zgodnie z art. 

29 a ust. 1 ustawy o samorządzie  gminnym  objęcie obowiązków przez burmistrza następuje 

z chwilą złożenia wobec rady ślubowania. A dalej poinformowała, że wolą burmistrza elekta 

jest, aby w momencie składania ślubowania stała obok niego małżonka. I przychylając się do 

powyższej prośby  - poprosiła pana Burmistrza wraz z małżonką o podejście do mikrofonu, 

znajdującego się przy stole prezydialnym i złożenie ślubowania.  

 

i 

 
Pan Bronisław MAZURKIEWICZ – ślubował – „Obejmując urząd burmistrza miasta 

uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę 

tylko dla dobra  publicznego i pomyślności mieszkańców miasta. Tak mi dopomóż Bóg”. 

Następnie złożył podpis pod rotą ślubowania. 

 

Po ceremonii ślubowania Pan Ryszard DUCHNA – jako ustępujący Burmistrz pogratulował 

panu Mazurkiewiczowi wyboru na stanowisko Burmistrza Miasta i życzył mu sukcesów oraz 

działania dla dobra naszego miasta, umożliwiającego dalszy jego rozwój.  
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Po czym pan Burmistrz Mazurkiewicz wygłosił przemówienie, w brzmieniu : 

„Pani Przewodnicząca 
Panie i Panowie Radni 
Szanowni Państwo 
Mieszkańcy Działdowa 

        Witam wszystkich bardzo serdecznie i dziękuję za przybycie na I sesję Rady Miasta 

Działdowa V kadencji. Szczególnie miło mi witać dotychczasowych Panów Burmistrzów: 

Pana Ryszarda Dudę, Pana Mariana Janickiego, Pana Leszka Struzińskiego i Ryszarda 

Duchnę. Uczynię wszystko by okazać się godnym Panów następcą. 

        Dziś stoję przed Państwem jako burmistrz Działdowa z Waszej woli wyrażonej w 

demokratycznej procedurze wyborczej. Tak, to właśnie Państwo – wyborcy, mieszkańcy 

Działdowa zdecydowali, że Bronisław Mazurkiewicz przez najbliższe 4 lata ma być I 

Obywatelem Naszego Miasta. Głosowaliście na człowieka, ale także na mój program 

wyborczy. Główne jego hasła pozwolę sobie Państwu przypomnieć. 

        W kampanii wyborczej głosiłem, że chcę służyć i bronić najsłabszych, że chcę być 

burmistrzem zwykłych ludzi. Nadal to podtrzymuję i podkreślam. Jestem z Was i dla Was. 

Chcę także sławić nasze Miasto tak, żeby stało się znane jako dynamicznie rozwijający się 

ośrodek gospodarki, turystyki, kultury i sportu, a za podstawowy element strategii rozwoju 

uważam pozyskiwanie inwestorów i środków zewnętrznych. 

        Proszę Państwa. To że doszedłem do takiej godności zawdzięczam wielu osobom, które 

wywarły duży wpływ na moje życie. Nie sposób tu i teraz wszystkich wymienić, ale pozwolę 

złożyć pokłon swoim ś.p. rodzicom Stanisławowi i Oldze, ś.p. wychowawcom Pani 

Stanisławie Kalitka i ś.p. Wandzie Falęckiej, ś.p. przełożonemu służbowemu mjr 

Eugeniuszowi Michalskiemu. Osobny hołd składam tym, którzy zarazili mnie i nauczyli 

dostrzegać ludzi i poświęcać im swój wolny czas. Byli to ś.p. Adela Dziawgo i ś.p. Wanda 

Tomaszewska, a z żyjących Pani Teresa Nowakowska i Janina Woźniak. Dziękuje też 

koledze Marianowi Odachowskiemu za przybliżenie problematyki samorządowej, a swojej 

żonie Barbarze za wsparcie i wyrozumiałość. 

Szanowni Państwo 

Wybór mojej skromnej osoby na I Obywatela Działdowa nie zmienił i nie zmieni mojej 

osobowości. Nadal będę z Was, z Wami i dla Was. Nie będę wyznaczał żadnych godzin 

przyjęć interesantów. Przyjmę każdego jak tylko będę miał wolny czas i będę obecny. Mój 
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numer telefonu komórkowego i służbowego będą dla was całą dobę dostępne. Obiecuję 

podnieść poziom obsługi obywateli, a Urząd Miasta uczynić bardziej przyjaznym. 

Panie i Panowie Radni 

        Wielokrotnie deklarowałem wolę współpracy ze wszystkimi radnymi. Dziś na potrzebę 

wyboru władz Rady myślę, że i na dalszą prace w radzie zawiązała się słowna koalicja. Mam 

nadzieję, że zgodnie z sentencją „nic nie jest tak trwałe jak to, że jest tymczasowe” przetrwa 

ona do końca kadencji w trosce o rozwój miasta i pomyślność jego mieszkańców, zaś złożone 

przez nas ślubowanie niech zawsze będzie naszym sumieniem”. 

     Ponadto Burmistrz  przypomniał, że w kampanii wyborczej deklarował, że będzie miał 

tylko jednego zastępcę – zapewniając, że tak się stanie. Informując, że jego zastępcą będzie 

człowiek młodszy od niego, wykształcony, doświadczony i znający problematykę 

samorządową. 

        Po wystąpieniu Burmistrza część zaproszonych gości i uczestniczących w sesji 

mieszkańców miasta składało Burmistrzowi gratulacje i wręczało bukiety kwiatów.  

 

Ad pkt 8 

    Podjętymi 18 głosami „za”, tj. jednomyślnie :  

-   U c h w a ł ą   Nr I/3/06 

Rada stwierdzała wygaśnięcie mandatu radnego MAZURKIEWICZA Bronisława wskutek 

wyboru na burmistrza Miasta Działdowo.  

-   U c h w a ł ą   Nr I/4/06 

Rada stwierdziła wygaśnięcie mandatu radnego BŁAŻEJCZYKA Marka Jana wskutek nie 

złożenia wniosku o urlop bezpłatny w Urzędzie Miasta Działdowo, w związku z 

wykonywaniem pracy w ramach stosunku pracy z powołania, jako Zastępca Burmistrza 

Miasta Działdowo w ustawowym terminie, co jest równoznaczne ze zrzeczeniem się mandatu 

radnego.  
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-   U c h w a ł ą   Nr I/5/06 

Rada stwierdzała wygaśnięcie mandatu radnego REMISZEWSKIEGO Romualda wskutek 
pisemnego zrzeczenia się mandatu. 

Ad pkt 9 

        Pan Ryszard DUCHNA – Burmistrz Miasta poprzedniej kadencji złożył sprawozdanie 

o stanie Gminy-Miasto Działdowo ( stanowi ono załącznik do protokółu). 

 

Ad pkt 10 

 
        Wolne wnioski i zapytania : 

 

Pani Elżbieta KONARZEWSKA – Wiceprzewodnicząca RM podziękowała za zaufanie, 

jakim Radni ją obdarzyli i oświadczyła, że nie zawiedzie oczekiwań i będzie godnie 

reprezentowała potrzeby i wszystkie sprawy, które dotyczą naszego miasta i naszej 

społeczności.  

 

Pan Marek DWÓRZNIK – Wiceprzewodniczący RM także podziękował za wybór, 

wyrażając nadzieję, że wspólnie z Przewodniczącą i cała Radą będą działać na rzecz dobra 

mieszkańców naszego miasta.  

 

Pan Leszek STRUZIŃSKI – Burmistrz Miasta w III kadencji Rady złożył życzenia 

burmistrzowi i radnych z okazji wyboru. Po czym mówił – obejmujecie Państwo  tę funkcję w 

wyjątkowym okresie, gdyż jak wszyscy wiemy lata 2007-2011 zapowiadają się wyjątkowo 

pod względem rozwoju naszego kraju, a szczególnie naszego regionu, należącego do tzw. 

ściany wschodniej. Od tego jak pan, panie Burmistrzu i jak Państwo, jako rada wykorzystacie 

te szansę – będzie zależał dalszy rozwój miasta. Jest to wielka szansa, bo w chwili obecnej 

możecie Państwo dysponować na poszczególne przedsięwzięcia 15% środków własnych, a o 

resztę można ubiegać się z pieniędzy unijnych. Inaczej wyglądała sytuacja kiedy ja byłem na 

waszym miejscu, jako radny – wtedy bowiem inwestycje można było prowadzić gdy w 

budżecie były pieniądze, względnie można było ubiegać się o kredyt. Ale ten kredyt trzeba 

było jeszcze poręczyć, często obiektami użyteczności publicznej – co może potwierdzić 

obecny pan starosta Janicki.  

Wielką szansą dla Działdowa – kontynuował – jest również to, że w sejmiku samorządowym 

mamy 2 naszych przedstawicieli. 
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Kiedyś idąc ulicą – mówił dalej – przeczytałem na ogłoszenie na słupie o jakiejś imprezie, 

podpisane przez Kapitułę Bijących Serc i tak się złożyło, że wśród tych podpisów figurował 

podpis obecnego Burmistrza. Figurowały podpisy obecnych członków Sejmiku 

samorządowego, tj. pani Teresy Nowakowskiej i pana Sławomira Willenberga. Uważam 

panie Burmistrzu – powiedział - że pana rolą jest wykorzystanie tej szansy i myślę, że 

Kapituła powinna współpracować dalej, żeby te trzy serca biły zgodnie dla Działdowa, bo w 

ten sposób można coś uzyskać. 

Proszę państwa – mówił – każda kampania wyborcza ma to do siebie, że wprowadza pewne 

napięcia, niejednokrotnie zgrzyty , czasem jakieś nieporozumienia. Ale myślę, że ona minęła i 

w tej chwili pozwolę sobie złożyć taki apel do Państwa radnych, żebyście się zjednoczyli i 

działali wspólnie dla dobra miasta. Piękną jest rzeczą umieć wygrywać, ale wielką jest rzeczą 

umieć również przegrywać i dlatego zapomnijcie już o tym i współpracujcie dalej dla dobra 

miasta, dla jego dalszego rozwoju, aby rozwijało się i mieszkańcom w tym mieście żyło się 

lepiej. 

Kończąc wystąpienie pan Struziński powiedział -  moim  marzeniem jest, abym mógł być na 

tej sali  po skończonej  Waszej kadencji, kiedy będziecie podsumowywali swoje osiągnięcia, 

abym mógł zobaczyć taki obraz , że pochwalicie się tymi osiągnięciami, podacie sobie ręce i 

pogratulujecie sobie wzajemnie tych osiągnięć.  

 

Pani Teresa BARTKOWSKA – Przewodnicząca RM zwróciła się do radnych, aby do końca 

tygodnia zadeklarowali , w których komisjach chcą pracować.   

 

 

Ad pkt 11 

 

        Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła I sesję Rady Miasta 

Działdowo.  

 

 

Protokółowała                                                                          Przewodnicz ąca Rady                                                                                                 
G.Nadratowska                                                                          Teresa Bartkowska  
 

 


